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Abstract (en)
The separating device contains carrier rails (13) for storing the healds in the form of a stack, a dividing-off member (18) for pushing the respective
foremost heald (L1) laterally out of the stack into an intermediate position, and a first transfer means (19) for transporting the healds from the
intermediate position in the direction of a heald carrier for the transport of the healds to their draw-in position. Provided in the region between the
intermediate position and the heald carrier is a lock which contains a controlled clamp (38, 39) for the carrier rails (13) and which, in each case, is
opened briefly for the transport of a separated heald (L1) to the heald carrier. Use for the separation of healds of all types, especially of those having
closed end loops. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Separiervorrichtung enthält Tragschienen (13) zum Speichern der Litzen in Form eines Stapels, ein Abteilorgan (18) zum seitlichen
Herausschieben der jeweils vordersten Litze (LI) aus dem Stapel in eine Zwischenposition und ein erstes Uebergabemittel (19) zum Transport der
Litzen von der Zwischenposition in Richtung auf einen Litzenträger für den Transport der Litzen an ihre Einzugsposition. Im Bereich zwischen der
Zwischenposition und dem Litzenträger ist eine eine gesteuerte Klemme (38, 39) für die Tragschienen (13) enthaltende Schleuse vorgesehen,
welche jeweils für den Transport einer separierten Litze (LI) zum Litzenträger kurzzeitig geöffnet wird. Verwendung zur Separierung von Litzen aller
Art, insbesondere von solchen mit geschlossenen Endösen. <IMAGE>
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